
KOCHANI PARAFIANIE…

Czas Bożego Narodzenia pozwala nam zatrzymać się na chwilę i skupić uwagę 
na tym, co jest w życiu najważniejsze. 

Życzymy Wam przede wszystkim NADZIEI, wszędzie tam gdzie jest jej jeszcze
za mało. Niech Światło Zbawiciela z Betlejem będzie oświetlać wszystko to, co 
przykrywa jakiś rodzaj ciemności. 

Niech miłość wypełnia Wasze serca, wiara nie ustaje, a nadzieja tli się też dla 
tych, którym jej brakuje. Zapalajmy siebie nawzajem!

Prawdziwie pięknych i spokojnych świąt dla Was wszystkich! Niech ten czas 
Was umocni i wniesie wiele radości oraz wewnętrznego pokoju do Waszego 
życia! 

tego życzą:

Ks. Proboszcz Krzysztof wraz z wikariuszami


